
Referat fra styremøte 23.04.18 
 
 
Møtte: Ola Vangen, Helge H Surdal, Stian A Skog-Karlsen og Paul Moen 
Ikkje møtte: Kjell Oddvar Frøysa, Ola Kåre Dybvik, Rolv Arne Ljøen og Bjørn Egil Larsen 
 
 
Sak 1 – Godkjenning av referat fra styremøte 26.02.18 og innkalling til styremøte 
 
Ingen merknadar til verken referat eller innkalling. 
 
 
Sak 2 – Avslutting av feltkarusell 
 
Det blei arrangert fire teljande feltstemne til karusellen i år der dei tre beste var gjeldande. 
Medaljar er bestilt og vil bli utlevert ved neste anledning.   
 
 
Sak 3 – Serieskyting bane 2018 
 
Invitasjon er sendt ut til alle lag. Første runde starter 8.mai for jun/rek og senior i Aalesund, 
og for veteran 15.mai i Aalesund. Påmelding av lag til Ola og påmelding til skyting på nett 
(dfs.no). 
 
 
Sak 4 – Kongsberg-kurs 
 
Kurset blir laurdag 6. oktober. Info blir utsendt til lag og nabo samlag. 
 
 
Sak 5 – Vandrepokalar 
 
Fleire av vandrepokalane er utgått. Enkelte for fleire år sidan og. Styret leitar inn pristilbod 
frå fleire leverandørar og kjøpar inn 5 nye pokalar.  
 
Sak 6 – Gåvepremie til LS 
 
Samlaget har mottatt brev med spørsmål om å gi gåvepremie til årets LS. Frå vedlagt liste i 
brevet har styret bestemt seg for at samlaget kan gi ein kakespade. 
 
 
Sak 7 – Økonomi 
 
Pr dags dato har samlaget rett under 190 000 på konto.  
Kjende kostnadar: på 20 000,- i gravering, gåvepremier til LS og LDKS 1 100,- anslår kjøp av 
nye vandrepokalar til ca. 25 000. 



Alle innkomne rekningar er betalte, men ingenting er fakturert til skyttarlaga enda. Dette vil 
kasseraren ta seg av. 
 
 
Sak 8 – Terminliste 2019 
 
Styret vil gjerne kalle laga for eit terminliste møte i månadsskifte mai-juni. Laga vil få utsendt 
utkast av terminliste forslag frå kretsen før møtet og innkalling til møtet. 
 
 
Sak 9 – Eventuelt 
 
Camping LS 2019 Evje – Styret ser etter nokon som vil ta på seg å leite etter ein felles 
camping. Ta gjerne kontakt med styret om nokon allereie har vore i kontakt med camping 
eller veit om noko! 
 
 
Sak 10 – Neste styremøte 
 
18.juni 
 


